



添加剂



TEMAD CLEANING

名称 **TEMAD 清洁**
品编 **根据配方制作**
类 **用于清洁内部舱室和塑料加工机械气缸的添加剂**

NAME: **TEMAD CLEANING**
CODE: **according to the formulation**
TYPOLOGY **ADDITIVE FOR THE CLEANING OF PLASTIC WORKING MACHINES ROOMS AND BARREL**

描述 NCU-TEC的研发实验室实现了高技术含量的母料添加剂，从而满足客户在机器（气缸和/或螺丝）清洁领域的需要，这是一款反应制剂，或者说通过自身分子结构，可以安全高效地消除机身上各类结垢，或生产工艺期间堆积的任何杂质。经开发，可用于：



- 缩短清洁操作较长导致的停机时间
- 方便移除杂质
- 消除需要热源和废弃材料的清洁操作
- 预防损坏，消除手动报废

PRODUCT DESCRIPTION: *R&D Laboratory by NCU-TEC created a Masterbatch Additive with a high technical content in order to meet your requirements in the industry of machines cleaning (cylinders and/or screws). Is a reactive agent, in other words thanks to its molecular structure it strongly but safely affects every kind of deposits inside the machine or any other kind of impurity settled during the production cycle. Has been developed to:*

- *Reduce the inactivity time due to the long cleaning operations*
- *Facilitate the clearance of waste*
- *Eliminate the cleaning operations which involve employees and rejected items*
- *Prevent damages eliminating manual scrapping*

使用方式:

1. 产品首次需要100%使用，留在机器气缸内15分钟。重复操作2-3次。方便气缸内加工残留物的排除。
2. 在首次使用了100%材料后，可以将剂量减少至50%。
3. 如果经常使用，用量可以进一步减少至大约25%。

WAY OF USE:

1. *The product must be used for the first time one hundred per cent and must be let acting for 15 minutes the cylinder of the machine. This operation must be repeated for 2/3 times so that it facilitates the expulsion the working waste inside the cylinder.*



2. *After a one hundred per cent use of the material the amount can be reduced to fifty per cent.*
3. *With a constant use the amount can be even reduced to a percentage of 25%.*



TEMAKROM s.r.l.
Via Artigiani, 6
25014 Castenedolo (BS)
VAT n. 03612620173